

Date : February 21, 2019

التاريخ : 21 فبراير 2019م.

Sub : Appointment of New Board Member

الموضوع : تعيين عضو مجلس ادارة

The Board of Directors in its meeting held on February 21, 2019 decided to appoint Mr. Naji Salim Ahmed Al Riyami as an independent Board and Audit Committee Member of A'Saffa Foods SAOG effective from February 21, 2019 until the Annual General Meeting on March 31, 2019.

قرر مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد بتاريخ 21 فبراير 2019م، تعيين الفاضل/ ناجي بن سالم بن احمد الريامي ، عضواً مستقلاً في مجلس الإدارة ولجنة التدقيق اعتباراً من تاريخ 21 فبراير 2019م. وسيتم عرض هذا الموضوع في الاجتماع القادم للجمعية العامة لإقراره والمزمع عقده في 31 مارس 2019.

Mr. Naji Riyami got his Bachelor Degree in the University of Portsmouth, UK in 2003. He has vast experience of Asset management and Auditing. He worked as the Board member of different SAOG and SAOC companies in Oman.

الفاضل/ ناجي الريامي، حاصل على درجة البكالوريوس من جامعة بورتسموث بالمملكة المتحدة عام 2003. ويتمتع بخبرة واسعة في إدارة الأصول والتدقيق على الحسابات كما شغل عضوية مجلس ادارة العديد من شركات المساهمة العامة والمقفلة بالسلطنة.

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،،،

Regards,

Eng. Mohamed Suhail Al Shanfari
Acting Chief Executive Officer

المهندس محمد بن سهيل الشنفري
الرئيس التنفيذي المكلف

